
Antwerpsesteenweg in een nieuw kleedje
Eindelijk is het zover. De Antwerpsesteenweg wordt heraangelegd. Iedereen was het er al langer over eens dat het dringend nodig 
was. De slechte staat van de tramsporen zorgde er nu evenwel voor dat het dossier in een stroomversnelling kwam. Elk nadeel 
hee�  zijn voordeel zeg maar. 

Een evenwichtsoefening aan tafel
De moeilijkheid was om de verschillende belangen met elkaar 
in evenwicht te brengen. Het openbaar vervoer moet zijn plaats 
behouden. Tegelijkertijd willen we de veiligheid van de fietser 
verhogen én de doorstroming van de auto’s verzekeren. De 
parkeerdruk is bovendien al vrij hoog in de buurt, dus streefden 
we naar een maximaal behoud van parkeerplaatsen. Tenslotte is 
wat extra groen uiteraard ook altijd welkom. U begrijpt meteen 
dat het een hele puzzel is om al deze wensen samen te leggen 
en toch tot een gedragen oplossing te komen. Het resultaat ziet 
er hoe dan ook veelbelovend uit, te meer omdat rekening werd 
gehouden met alle weggebruikers.

Meer evenwicht op de baan
Momenteel is het voor fietsers een hele beproeving om van de 
kerk tot aan de zwaantjes te rijden, een cursus fietsbehendigheid 
is bijna een noodzaak. Dat zal alvast niet meer nodig zijn. De 
fietspaden aan de kerk worden helemaal doorgetrokken tot aan 
de zwaantjes. Een ware verademing voor de fietser. Ook voor de 
voetgangers wordt het veiliger. De baan oversteken is nu geen 
evidentie. Daarom voorzien we veilige en overzichtelijke over-
steekplaatsen én we richten ruime middeneilanden in tussen de 
tram en de rijbaan. Zo kunnen voetgangers die wat slechter te 

been zijn, rustig de tijd nemen zonder zich opgejaagd te moeten 
voelen.

We blijven rijden. Met de tram én de auto
Ook aan de tramreizigers werd gedacht. We verlengen de 
tramhaltes om langere trams te  ontvangen en we herschikken 
de haltes zodat u het traject sneller aflegt. En de auto niet meer 
welkom? Toch wel, gelukkig maar. Er worden wel wat verkeers-
drempels voorzien en een aantal as-verschuivingen, maar het 
blijft perfect mogelijk om van de kerk naar de zwaantjes te 
rijden. Na lang aandringen van onze N-VA-districtsschepe-
nen blijven de parkeerplaatsen grotendeels behouden, al was 
dat geen evidentie. Door het wegnemen van parkeerplaatsen, 
verdwijnen de auto’s immers niet. Integendeel, dan verlegt u het 
probleem in plaats van het op te lossen. Goed werk dus van onze 
districtsschepenen om te strijden voor een maximaal behoud 
van de parkeerplaatsen!

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Kathelijne Toen Carine Leys Paul De Ranter 
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Park Sorghvliedt, waar beleving centraal staat
U hee�  het vast ook gemerkt. Park Sorghvliedt werd een echt be-
levingspark dank zij de diverse activiteiten die er plaatsvonden. 
Afgelopen zomer kon u deelnemen aan een van de vele recreatie-
ve sporten die we er aanboden. Of was u misschien ook aanwezig 
bij de succesvolle Jaak Schram cross? Ook de klassieke concerten 
en Ten Zuiden van het Zuid blijven prachtige initiatieven in een 
al even prachtig kader. 

Hebt u ook leuke herinneringen aan de geslaagde zomerbar ‘t 
Gouden uur? Het was een heel succesvolle editie en u was laaiend 
enthousiast. Uw enthousiasme was zo groot dat we nu zelfs voor 
de eerste keer zorgen voor een wintereditie. Ook tijdens de einde-
jaarsperiode is er volop leven in het park. Op lange termijn zoeken 
we overigens verder naar een horeca-invulling voor de Orangerie 
en het Koetshuis. U heeft dan helemaal geen reden meer om niet 
te komen genieten van park Sorgvliedt, toch? In afwachting kan u 
met uw kinderen alvast terecht in de vernieuwde speeltuin.

Groot succes voor Hoboken Koerst
Eind oktober verzamelden maar liefst 150 sportievelingen aan Fort 8 voor een nieuwe editie van Hoboken Koerst. Een onver-
deeld succes dus. Ondanks het mindere weer gaven de miniemen, de aspiranten en ook de renners met een beperking (G-spor-
ters) het beste van zichzelf. 

Districtsburgemeester en districtsschepen bevoegd voor Jeugd Kathelijne Toen en districtsschepen bevoegd voor Sport Carine Leys  
waren zeer tevreden over het initiatief. “Het is echt fantastisch om te zien hoe gedreven die jonge renners zijn. Als we de jeugd zo 
kunnen blijven ondersteunen, dan zullen hier ongetwijfeld grote namen uit voortkomen in het veldrijden. De toekomst lijkt verze-
kerd zo”, reageren ze enthousiast. 

Ook de buurtbewoners zijn laaiend enthousiast en wensen er volgend jaar een heus wijkfeest aan te koppelen. Het brengt echt iets 
te weeg, die cyclocross. Voor de editie van volgend jaar wordt er dan ook aan gedacht om een grote naam uit het wielrennen uit te 
nodigen die dan samen met de plaatselijke jeugd het parcours kan verkennen. Wij kijken er alvast naar uit!

Noteer alvast in uw agenda

12 JANUARI 2024
Nieuwjaarsdrink van het dis-
trict 

U bent welkom op de gloednieuwe 
Avondnocturne met lichtjesstoet en 
een sfeervolle drink

We verwachten u in het feeëriek 
verlichte park.

Vrijdag 4FEBRUARI 2024
Aperitiefgesprek 

Havenschepen Annick De ridder 
verwelkomt u voor een interessant 
gesprek

Zondag 24FEBRUARI 2024
Oboke Trouwt

Een bijzondere gelegenheid om de 
huwelijksgeloften tussen geliefden 
te vernieuwen en nieuwe liefdes te 
bezegelen met een oorkonde

De setting is het wondermooie set-
tingkasteel Sorghvliedt. Aansluitend 
volgt een knalfeestje in dienstencen-
trum Viktor De Bruyne. 

Meer info op oboketrouwt.be

Zaterdag

www.n-va.be/hobokenhoboken@n-va.be N-VA Hoboken



De N-VA voor u aan het werk

‘Winvesteringen’ in Antwerps 
sportlandschap

Ook in 2023 pompen we maar liefst 
2.215.000 euro aan investerings-           
subsidies in de sportieve toekomst van 
onze stad. Daarbij manifesteren tientallen 
erkende Antwerpse sportclubs zich als 
‘subsidiedurvers’, want stuk voor stuk 
durven ze het aan om samen met de stad 
substantieel te investeren in de jeugd- en 
clubwerking en in de infrastructuur. En 
daar wordt niet alleen de sportvereniging 
in kwestie beter van. Zulke volgehouden 
‘winvesteringen’ zijn de beste garantie 
voor een robuust, divers en duurzaam 
Antwerps sportlandschap.  

Peter Wouters, schepen van Sport

Slachthuiswijk wordt volledig nieuw    
stadsdeel

Met de afbraak van het voormalig milieu- 
gebouw is de heraanleg van de publieke 
ruimte in de Slachthuiswijk officieel gestart. 
Het project van bijna 40.000 vierkante meter 
groene ruimte zal een enorme impuls aan 
het gebied geven. Zo zal de site evolueren 
naar een volledig nieuw stadsdeel. Op de 
plek van het milieugebouw komt de Kalver-
wei, een park met speel- en sportplekken.

Annick De Ridder,
schepen van Stadsontwikkeling

Antwerpen verlaagt belastingen

Dankzij het goede bestuur van de afge-
lopen jaren is Antwerpen een financieel 
gezonde stad, en daar doen de inwoners 
nu hun voordeel mee. In 2024 verlagen 
we de aanvullende personenbelasting van 
8 procent naar 7 procent. Afhankelijk 
van inkomen en gezinssituatie zal elke 
Antwerpenaar dat verschil voelen. Ook 
de bedrijven kunnen lastenverlagingen 
verwachten, in functie van verduurzaming. 
Bovendien lost de stad dit jaar haar 
historische schulden af. Wij schuiven dus 
geen schulden door naar onze kinderen en 
kleinkinderen.

Koen Kennis, 
schepen van Financiën

De stad zet in op betaalbare kinderopvang voor elke Antwerpenaar 

Vanaf 1 januari 2024 verhoogt de stad Antwerpen de maximale Kinderopvangtoelage tot 25 euro 
per dag. De stad betaalt dan een deel van de factuur van de ouders rechtstreeks aan het kinder-
dagverblijf. Ook voor de uitbaters van kinderdagverblijven die een vaste prijs hanteren, wordt de 
Kinderopvangtoelage volgend jaar financieel interessanter: zij mogen dankzij de extra steun een 
dagprijs vragen van maximum 38 euro, waar dat nu nog 34 euro is. Zo komt de stad tegemoet aan 
kinderopvanginitiatieven die aankijken tegen hogere kosten voor een kwaliteitsvolle opvang, en blijft 
de kinderopvang meer betaalbaar voor alle ouders in onze stad.

Nabilla Ait Daoud, schepen van Kinderopvang

Handhaving elektrische steps

Ergert u zich ook blauw aan elektrische steps? Terecht, want de cijfers liegen er niet om. Het aantal 
ongevallen met e-steps is op drie jaar tijd maal zeven gegaan. Daarom zetten we stevig in op hand-
having, want gevaarlijk en asociaal rijgedrag is schering en inslag. Op een jaar tijd stelde onze 
Antwerpse politie bijna 2.000 overtredingen vast. Er werden ook 150 e-steps in beslag genomen. 
Sommige e-steps halen hallucinante snelheden tot wel 100 kilometer per uur. Dat is levensgevaar-
lijk. Ik zal daarom strengere verplichtingen op tafel leggen, zoals het dragen van een helm en een 
snelheidsbeperking tot 20 kilometer per uur. Ondertussen zullen we wegpiraten op e-steps uit het 
verkeer blijven halen. En voor die ergerlijke rondslingerende deelsteps werken we verder aan een 
systeem met afgebakende parkeerzones zodat gebruikers die niet meer overal kunnen achterlaten. 
De eerste stappen daarvoor zijn gezet. Ik kan niet wachten om er de resultaten van te zien.

Bart De Wever, burgemeester

Betaalbaar huren

De stad renoveerde de iconische Fierensblokken tegenover het Tropisch Instituut. De 107 apparte-
menten worden in de markt gezet als betaalbare huurwoningen. Met dat project richten we ons op 
mensen die net te veel verdienen voor een sociale woning, maar net te weinig om iets te huren op 
de private woningmarkt en die niet in aanmerking komen voor premies of steunmaatregelen. De 
huurprijzen liggen gemiddeld 20 procent onder de prijzen op de private markt. De eerste huurders 
verhuisden al naar de Fierensblokken en de volgende projecten rond betaalbaar huren zijn in voor-
bereiding. Inschrijven kan nog steeds via www.antwerpen.be/betaalbaarhuren. 

Els van Doesburg, schepen van Wonen
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


